

Styremøte Sør-Rogaland Brukshund klubb, internt dokument			
	Dagsorden nr..		Antall sider
	005-2019		
Emne:			Møtenr.
Ordinært styremøte			05-19
Dato:	Kl.	Lokasjon	
27.05.2019	18:00-21:30	Klubbhuset på Åsen	
Referat ved:			Signaturodato
Sofie Tjemsland			27.05.2019
Deltakere med stemmerett:			
Sanna Barstad, Bertha Larsen, Lene Kristin Wilhelmsen			
Fraværende:			
Linda Marie Runde, Sofie Tjemsland, Vara: Irene Goa og Eilen Tara Larsen			
Kopi til:			
Styremedlemmer			
NOTAT 27.05.2019: Manglende oppmøte, forefallende arbeid, drift og utsatt beslutninger som krever styrets flertall.			

FASTE SAKER:							
Saksnr.	Sak	Mer informasjon	Ansvarlig	Frist	Ei off.	Status	Vedtak
A1	A1 - Godkjenning av innkalling og dagsorden					Fast sak	
A2	A2 - Godkjenning av referat fra styremøte 04.03.2019					Fast sak	
B	B - Hjemmeside, Facebooksider og Facebookgrupper					Fast sak	
C	C – Regnskap pr. 13.04.2019	På bok: 591 167 + 400 556 på sparekonto (16.05.2019) Utbetalinger over 5000 NOK (21.04.2019 - 16.05.2019) - Rosetter, printing av katalog til utstilling, instruktørlønn, lyse,				Fast sak	
D	D - Innkommet post	Diverse faktura				Fast sak	
E	E - Fremtidige møtedatoer	27.05 - Bertha fikser snacks 17.06 - Eilen fikser snacks				Fast sak	Husk å finne møtedato til etter sommeren
F	F - Sjekke Årshjul	https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/arshjul/				Fast sak	Husk å sjekke alle stevnedatoene og at de er i kalenderen, ikke krasjer etc

TIDLIGERE	Sak	Mer informasjon	Ansvarlig	Frist	Ei off.	Status	Vedtak / Forankring			
27/18	Storcash bedriftskort	<p>Ref.e-post fra Anita: Da ordner jeg bedriftskort til klubben hos Storcash. Denne kan også bli brukt på andre butikker som kiwi etc (husker ikke alle hun nevnte). Det tar 3 uker til vi får kortet. Kortet har pin kode så en trenger ikke oppgi noe navn, MEN vi må også ha med storcahs kortet som vi alltid må ha med for å handle der.</p> <p>lom at det går under Norgesgruppen så er det mulig norengros eller noen av de som forhandler kopipapir, vaskemidler etc også ligger under dette kortet. Jeg sjekker.</p> <p>21.02.2018: priser ligger herhttps://drive.google.com/open?id=0B7FnMSxZd8TSSjvXWjFtaFN3bGRrNXBCd3FuR0JrX1RDOWtN</p>	Bertha		<input type="checkbox"/>	Pågående				
199/18	Rullestolrampe til klubbhuset	<p>Forslag fra medlem Linn H. Jansen: Jeg ønsker å be styret om å se på muligheten for å få en rullestolrampe inn til klubbhuset. Pr i dag så får jeg ikke med meg teoridelene ved eventuelle kurs og medlemskvelder. Jeg har meldt meg på Trinn 1 instruktørkurset som starter opp i august, og håper en rampe kan gjøre dette mulig for meg.</p> <p>Svar : Er veldig godt innspill, vi har ikke styremøte før i august. Men i mellomtiden sjekker jeg ut hva som finnes av støtteordninger og hva som kan være en god løsning ift vårt bygg. Har du noen tanker selv om hva som trengs? Noe stasjonært eller sanne sviller som legges i trappen eller noe annet lurt jeg ikke vet om?</p> <p>Linn tilbakemelding: Ja, jeg har sjekket ut litt ved klubbhuset selv også. Det vil være best med en stasjonær rampe, og det kan enkelt settes opp langs veggen på huset (der søppelcontainerne står nå). Jeg vil tro enten kommunen eller fylkeskommunen har midler til slike ting, men da vil det ta lang tid....</p>	Linda		<input type="checkbox"/>	Pågående				
202/18	Medlemsbladet	<p>Redaktør for medlemsbladet ønsker å bruke Adobe InDesign. Det koster rundt 250 kr i mnd. Har vi ellers noen retningslinjer/ønsker?</p> <p>https://www.lucidpress.com/pages/tour/microsoft-publisher-for-mac koster 6 dollar i mnd.</p> <p>Jeg tenker styret bør ha en egen fast spalte hvor dere kan informere om det dere ønsker. Ellers har jeg tenkt litt på følgende spalter:</p> <p>Lydighet agility rally utstilling På valpehjørnet Kommende kurs Portrettet Tips/råd om et eller annet (holdningssskapende/informerende)</p> <p>Jeg ønsker veldig gjerne å samarbeide nært med styret om emner som dere ønsker å fremme. Jeg tenker at medlemsbladet skal være for alle medlemmene, ikke bare de aktive. Og forhåpentligvis kunne friste flere til å bli mer aktive med hundene sine.</p> <p>Hilsen Linn</p> <p>https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=om#inbox/FMfcgxxvBXnWHKgmBTGGrBcZQwKpTGSK</p>	Nina		<input type="checkbox"/>	Pågående				
248/18	Bestilling av flere nøkler	Vi har behov for flere nøkler - skal vi bestille eller opprette nøkkelboks utenfor slik som Rally og AG? Også skrive navn på boksene slik at det er lettere å vite hvilken som er hvilken. Husk å endre kode ofte.	Linda		<input type="checkbox"/>	Pågående	01.04.19: Linda sender liste til Bertha over hvem som har nøkler.			
249/18	Utleie av hallen/området	Lage standardavtale for utleie av hallen. Starte fra 2019 med dette.	Lene		<input type="checkbox"/>	Pågående	01.04.19: Lene fikser.			
266/18	Fotografering - bilder	Invitere medlemmer med hunder til en dag fotografering på åsen, invitere fotografer, bildene blir sbk sine til å benytte å arrangementer, nettside etc til promotering og lignende, alltid et problem å få tak på bra bilder og mange blir brukt igjen og igjen.			<input type="checkbox"/>	Pågående				

TIDLIGERE	Sak	Mer informasjon	Ansvarlig	Frist	Ei off.	Status	Vedtak / Forankring
267/18	Temperatur i hallen	Få det varmere i hallen - hvor er fjernkontrollen?			<input type="checkbox"/>	Pågående	
06/19	Forberedelser før stevner	Forbedringspotensiale på klargjøring før (agility)stevner. https://mail.google.com/mail/u/1/#inbox/FMfcgxBVDJgdnZfrBRvStjxLwqGh			<input type="checkbox"/>	Avsluttes	01.04.19: Renholdsansvarlig skal vaske 2 ganger i mnd i stedet for 1, og oppfordres til å vaske kort tid før oppsatte stevner om mulig.
09/19	Treningsavgift	#treningsavgift. Jeg har laget et dokument for å registrere hvem som har nøkkel som også har betalt treningsavgift 2019 og levert inn dugnadstimer. https://drive.google.com/open... Foreslår vi konsentrerer oss hovedsakelig om oppfølging av disse i første omgang. Etterhvert som vi får inn e-poster med dugnadstimer og registrering av treningsavgift fyller jeg ut skjema. Etter 15.februar kan vi sende ut påminnelse til de som ikke har betalt treningsavgift eller levert inn dugnadstimer :)			<input type="checkbox"/>	Pågående	
16/19	PC til stevner	Sjekke med IT ansvarlig hvilken som skal benyttes og evt passord som kan distribueres til utvalgene	Bertha			Pågående	
17/19	Mail fra medlem ang lp utstyr	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBVWPFnrPWhnrzqFzPDGpCQxWV				Avsluttes	
18/19	Angående IT utstyr mail fra IT ansvarlig	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBVWRXqsGdFTQncpVQFmsILzk				Avsluttes	
19/19	Kortbruk, bla. hotellavtale, men også generell kortbruk	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBVzLrJVZhTLJgQWjgMKZmMDDjWM				Pågående	
21/19	Hjertestarter må ha infolapp	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBVgqHjvRCDvfSvZgZDXbtqCR				Avsluttes	
22/19	LP har booket hall uten å benytte	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBVgqJcGzZdZHFsdFCbZwkTRDyc				Pågående	
24/19	Nye roller?	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBVqSSdQWmkGXJkLNLdMkjlmxM				Pågående	
25/19	Timer i hallen	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/KttxLvgpqDChnhbrRbfsrWgQpjbWqV				Pågående	
26/19	Støtte Det norske agilitylandslaget	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBVgrQISfwrHDvnLWpbtQQNNt				Avsluttes	27.05.2019: SBK støtter agilitylandslaget med 1500,- som i fjor
27/19	Endring treningstider agility	https://mail.google.com/mail/u/0/#inbox/FMfcgxBWBbHQDRpvBDvQSNXXghtZTh				Pågående	
30/19	Få årsmøteprotokoll	https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm#inbox/FMfcgxBWBCRhXZNPxwCCKCLPnCNzLkC				Pågående	
32/19	Forslag: event	https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxBWTFVfqRcnkDrCBMsjrnNdFTm				Pågående	
34/19	Innkjøp til kiosk - materialansvarlig og kioskansvarlig	https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=mm#inbox/FMfcgxBWTGgwNQTSxHNpdPqVtdSkMQ				Pågående	

Saksnr.	Sak	Mer informasjon	Ansvarlig	Frist	Ei off.	Status	Oppgave (pågående)	Vedtak / Forankring
---------	-----	-----------------	-----------	-------	---------	--------	--------------------	---------------------